
 
 Číslo materiálu:  6/50 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   16.9.2015  

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Sedláček, Fedorovič, Kraus, Bartl, Klečák, Tvrdík, Malík, Mottl, Kubát, Procházka, 

Beránek, Morávek,  

Louda, Kubový, Papaj 

Šibrava 

Hosté: - 

Příští jednání: 14.10.2015 (středa 17.00)  

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 6. zasedání komise dopravní ze dne 16.9.2015 

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

a) úvodní slovo předsedy komise Ing. Zdeňka Sedláčka 

b) koordinátor komise dopravní p.Vepřek (odbor investic, technické oddělení, dále jen OI-TO) 

oznámil komisi, že je usnášeníschopná (12 přítomných z 16 členů)  

c) projednání předložených žádostí 

 žádost p.Gygala na zřízení parkovací plochy v Malešovské ulici: Komise se po diskuzi 

rozhodla přizvat žadatele na své další zasedání (14.10.2015) k projednání této žádosti, 

p.Vepřek pozve na jednání komise p.Gygala 

 stanovisko KSÚS (ŘSD) k přechodu pro chodce Hloušecká/Československých legionářů: 

Komise se jednomyslně přiklání k názoru ŘSD (KSÚS) uvedeném v jejich písemném 

stanovisku k přechodu pro chodce na silnici I/2, že další doplňující opatření by byly spíše 

kontraproduktivní, tj. nejedná se o nebezpečný přechod – v tomto smyslu může OI-TO 

informovat stěžovatelku i případné další stěžovatele 

 nabídka spol. GEMOS CZ dodávky systému „Měření rychlosti v úseku“: Komise většinou 

hlasů přítomných členů (8 z 11) doporučuje radě města přistoupit na nabídku této 

společnosti ve věci pronájmu zařízení pro úsekové měření rychlosti - počet zařízení, jejich 

umístění, termín realizace aj. je ponecháno na rozhodnutí rady města; OI-TO předloží 

nabídku společnosti radě města k posouzení 

 žádost arch. Železného na realizaci společného sjezdu (vjezdu-výjezdu) ve Vítězné ulici: 

Komise dopravní jednomyslně zamítla žádost, nevylučuje však možnost budoucího jednání  

o možnosti připojení sousedního prostoru (v soukromém vlastnictví) k výjezdu z parkoviště 

ve vlastnictví Města Kutná Hora; OI-TO seznámí žadatele s výsledkem projednání 

 žádost p.Jiráska na zjednosměrnění části Ostašovy ul., především z důvodu umožnění dvou 

vyhrazených parkovacích míst pro držitele průkazu ZTP a zlegalizování podélného parkování 

vozidel v tomto prostoru: Komise se rozhodla vyhovět požadavku (8 hlasů z 11) p.Jiráska 

na zjednosměrnění části Ostašovy ulice (ve směru od Benešovy k Masarykově ul.), komise 

trvá na úpravě stávajícího dopravního značení (před ZŠ TGM Kutná Hora), tj. odstranění 

zákazu vjezdu a zjednosměrnění ulice Jiráskovy sady, čímž dojde k vytvoření několika 

nových veřejně přístupných parkovacích míst; OI-TO započne kroky vedoucí ke stanovení 

nového dopravního značení (žádost na DI PČR následně Odbor dopravy a SH) 

d) projednání návrhů a připomínek členů komise 

- Procházka: upozornil na opakovaně nesprávně zaparkované vozidlo v křižovatce ul. 

Česká/Václavské nám. (nedodržena vzdálenost 5m od křižovatky) 

- Kraus: podobný problém jako v předchozím odseku, v křiž. ul. Kadalínova/Novodvorská 

- Malík: obnovit vodorovné dopravní značení v křižovatce ul. Benešova/Sportovců 

- Morávek: vozidlo „Security“ vozící do KB v Tylově ulici hotovost aj. obtěžuje hlukem, 

spalinami, blokováním provozu aj. obyvatele Veselského ul., p.Morávek tedy doporučuje, 

aby si KB zajistila vyhrazené místo pro tento účel u vchodu do banky v Tylově ulici 

Všemi uvedenými poznatky se bude OI-TO neprodleně zabývat. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 938/15 k zápisu dopravní komise 

Rada města b e r e n a v ě d o m í zápis z 6. zasedání komise dopravní ze dne 16.9.2015. 

 

Zapsal: p.Vepřek Dobroslav  

Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 

 


